

Issachar Watchmen Methodist(IWM) 03-09/12/2020

Prayer items 1st week of December

A. Family

1. New Family

- May God grant us wisdom, so that we know how to develop family discipleship in the home, and to pass on our faith to next generation
- May God bless new parents that they may be good examples for their children in their beliefs.

2. Elderly Parents

- May God look upon our elderly parents and grant them good physical and mental health. Pray that the next generation will emulate their good habits and example in Christian faith.

B. Church

1.Pray that Christians will continue to worship in spite of the impact of the pandemic; may we not be held back by the pandemic and fail to attend services at church. But, let us practice our faith before God instead.

2.Thank God for the SCAC sessions that went smoothly last week. Pray for God's guidance for our new president Rev Dr Lau Hui Ming: May God bless him with wisdom to lead the ministry under the impact of COVID-19.

3.Thank God for Rev Dr Tie King Tai, for his leadership for the past 4 years. May God continue to lead his way. May God also bless Rev Tie and his wife with pure and humble hearts that seek Him, and may their family glorify God.

C. Community

1.May God lead Christians to know how to spread the Good news in their communities, so that more people will know Jesus Christ and accept Him as their personal savior.

2.May God send us angels to protect our community as economic recession has caused a rise in robbery and theft cases. May God grant the police wisdom to strengthen their forces in order to protect the lives and property of the people.

D. Nation

1.Pray for the people that they make good use of online media, to spread only correct info to bless the country. Pray also for cyber bullying: May God have mercy, bless people with love and care in their relationship with others.

2.Pray for the relationship among citizens. May God bring peace to our country, and may that peace be not destroyed by political factors. Instead, may we live a life full of love and care, as we build a peaceful and warm society.

E. World

1.Pray for world leaders: in every decision that they make, they will think of their people first. Pray that all policies bring blessings to the people. May God help us as citizens to look upon government policies with a clear heart.

2.May God have mercy on people who are self-centred, as they get further away from God's truth by doing things in their own way. Pray that during this Christmas season, may the Holy Spirit move and soften their hearts. May their lives be touched by God and may they know His love.

卫理公会以萨迦守望者 03-09/12/2020

十二月第一个星期的祷告事项

一、家庭

1.新家庭

- 祈求上帝赐给我们诸般的智慧，使我们晓得如何建立起家庭门训，以致我们的信仰能够承传给下一代。
- 愿神赐给新一代的父母能够在信仰上以身教作孩子们榜样，成为孩子们效法的对象。

2.年老父母

- 祈求上帝看顾我们家中年老的父母，拥有健康的身心灵。更愿他们信仰的榜样成为子子孙孙效法的对象。

二、教会

1. 为着信徒能够享受疫情下的敬拜，不因疫情成为我们实体敬拜的拦阻，而是履行我们的信仰，仰望上帝。
2. 感谢主带领各区域的线上年议会顺利的进行至结束。愿神带领我们新任会长刘会明牧师，有上帝而来的聪明和智慧来带领疫情下转变的牧养。
3. 感谢主，带领会长池金代牧师过去四年的领导。愿神继续看顾带领着他前面的道路，愿他和会长娘继续有谦卑、清心、寻求神的心，举家荣耀上帝。

三、社区

1. 祈求上帝带领着基督徒晓得如何在圣诞期间在自己所住的社区来传扬佳音，使更多人能够认识接受耶稣基督成为个人救主。
2. 祷告上帝差派天使天军看顾我们社区的安全。因为经济萧条的情况，偷窃、抢劫事件越来越严重。也为着警方祷告，愿神带领警方有智慧晓得如何加强巡逻来保护人民财务和社区的安全。

四、国家

1. 为着国民祷告，祈求上帝使他们懂得善用网路的资讯，传达正确的消息来造福国家。同时，也为着网络霸凌祷告，愿神怜悯这些事件的发生，让人与人之间都存着怜悯和关爱。
2. 为民与民的关系祈求，祈求上帝带领我国民族之间的和谐，不要因为政治因素而影响破坏这个和谐。同时，民与民之间能够彼此关怀、体谅和相爱，使我国成为一个温馨和谐的国家。

五、世界

1. 为世界领袖祷告，祈求上帝帮助领袖之间能够以民为本做出每一个决策，使决策能祝福人民。也祈求上帝使人民有一颗全面的心来看待政府的决策。
2. 祈求上帝怜悯世人以自我为中心，以致越来越远离上帝的真理，而按照自己的心意行事为人，忘记以神为本。愿圣灵在圣诞节期间，在他们的心里做感动工作，使他们能够再一次明白耶稣基督的爱，愿神软化他们刚硬的心。

Isakhar Pengawal Methodist 03-09/12/2020

Doa minggu pertama Disember

A.Keluarga

1. Keluarga diperbaharui dalam Kristus
 - a) Berdoalah agar Tuhan Allah memberi kita semua kebijaksanaan untuk melaksanakan pemuridan dalam keluarga agar kepercayaan kita dapat diturunkan kepada generasi seterusnya.
 - b) Berdoa untuk ibu bapa dalam gereja kita agar mereka dapat menjadi teladan murid Kristus kepada anak-anak mereka
2. Ibu bapa tua
 - a) Berdoa untuk ibu bapa yang sudah tua dalam keluarga kita agar Tuhan mengarunaiakan tubuh, minda dan semangat yang sihat kepada mereka.
 - b) Menerung tentang teladan ibu bapa yang perlu dicontohi oleh kita, supaya Tuhan memberkati kita melalui kehidupan mereka.

B.Gereja

1. Berdoa untuk gereja terus memuji Tuhan dan mempunyai keyakinan dalam Kristus supaya COVID 19 bukan halangan tetapi peluang kepada gereja.

2. Bersyukur kerana Tuhan telah memimpin persidangan tahunan dalam talian pada minggu yang lalu. Kita berdoa untuk presiden baru Rev Dr Liu Hui Ming mempunyai kebijaksanaan dari Tuhan untuk memimpin Persidangan Tahunan Cina Sarawak di bawah wabak COVID 19 ini.
3. Bersyukur kerana Tuhan telah memimpin presiden Rev Dr Tie King Tai selama empat tahun ini. Kita memberkati beliau melalui doa kita, supaya Tuhan terus membantu beliau lebih menikmati Tuhan dan memuliakan Tuhan.

C. Komuniti

1. Berdoa untuk gereja mempunyai kebijaksanaan untuk menyebarkan kabar baik Tuhan Yesus di komuniti mereka sepanjang penyambutan Hari Krismas, agar lebih banyak orang dapat mengenali Yesus Kristus sebagai penyelamat peribadi mereka.
2. Kerana kemelesetan ekonomi, pencurian dan perompakan menjadi semakin serius, kita berdoa agar Tuhan menghantar malaikat melindungi komuniti kita. Kita juga berdoa untuk pihak polis. Semoga Tuhan menggunakan polis di komuniti kita dapat meningkatkan rondaan mereka untuk menjaga keselamatan rakyat.

D. Negara

1. Berdoa untuk rakyat Malaysia agar kita boleh menguna maklumat dalam internet dengan baik, supaya kita boleh menyambalkan berita yang tepat dan bermanfaat kepada satu sama lain. Kita juga belajar menggunakan sosial media untuk memberkati orang dan memuliakan Tuhan.
2. Berdoa untuk hubungan rakyat Malaysia, agar keharmonian antara bangsa tidak dipengaruhi dan dihancurkan oleh sebab-sebab politik.

E. Dunia

1. Berdoa untuk para pemimpin dunia, agar setiap keputusan diplomasi yang dibuat oleh mereka dapat membawa keberkatan kepada keamanan dan kesejahteraan dunia.
2. Berdoa untuk setiap insan di dunia ini. Kita berdoa untuk setiap hati yang mejauhi Tuhan Allah dapat mendengar berita baik tentang Tuhan Yesus pada bulan Krismas ini. Semoga Roh Kudus megerakan hati mereka supaya dapat memahami dan menemui dengan Tuhan Yesus.